
Głos zabrali: Marie Panayotopoulos-Cassiotou (sprawozdawczyni komisji opiniodawczej FEMM), Irena Belo-
horská (sprawozdawczyni komisji opiniodawczej AFET), Glenys Kinnock (sprawozdawczyni komisji opinio-
dawczej DEVE), Dimitrios Papadimoulis (sprawozdawca komisji opiniodawczej EMPL), Christa Prets (spra-
wozdawczyni komisji opiniodawczej CULT), Kinga Gál, w imieniu grupy PPE-DE, Inger Segelström,
w imieniu grupy PSE, Siiri Oviir, w imieniu grupy ALDE, Bogusław Rogalski, w imieniu grupy UEN, Hiltrud
Breyer, w imieniu grupy Verts/ALE, Giusto Catania, w imieniu grupy GUE/NGL i Kathy Sinnott, w imieniu
grupy IND/DEM.

PRZEWODNICTWO: Marek SIWIEC

Wiceprzewodniczący

Głos zabrali: Luca Romagnoli, niezrzeszony, Edit Bauer, Martine Roure, Ona Juknevičienė, Wojciech Rosz-
kowski, Pedro Guerreiro, Carlos Coelho, Stavros Lambrinidis, Marian Harkin, Hanna Foltyn-Kubicka, Tade-
usz Zwiefka, Magda Kósáné Kovács, Roberta Alma Anastase, Iratxe García Pérez, Mairead McGuinness,
Genowefa Grabowska, Edward McMillan-Scott, Alessandro Battilocchio, Miroslav Mikolášik i Katerina Bat-
zeli.

PRZEWODNICTWO: Mario MAURO

Wiceprzewodniczący

Głos zabrali: Zita Gurmai, Catherine Stihler, Katrin Saks, Bogdan Golik, Franco Frattini i Roberta Angelilli.

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 4.3 protokołu z dnia 16.01.2008.

16. Nadzwyczajna sytuacja w związku z odpadami w Kampanii (debata)

Oświadczenie Komisji: Nadzwyczajna sytuacja w związku z odpadami w Kampanii

Stavros Dimas (członek Komisji) złożył oświadczenie.

Głos zabrali: Giuseppe Gargani, w imieniu grupy PPE-DE, Gianni Pittella, w imieniu grupy PSE, Alfonso
Andria, w imieniu grupy ALDE, Cristiana Muscardini, w imieniu grupy UEN, Monica Frassoni, w imieniu
grupy Verts/ALE, Roberto Musacchio, w imieniu grupy GUE/NGL, Luca Romagnoli, niezrzeszony, Antonio
Tajani, Marco Pannella, Roberta Angelilli, Umberto Guidoni, Mario Borghezio i Adriana Poli Bortone.

Na zasadzie „catch the eye” głos zabrali Riccardo Ventre, Pasqualina Napoletano, Salvatore Tatarella,
Armando Veneto i Mario Mantovani.

Głos zabrał Stavros Dimas.

PRZEWODNICTWO: Diana WALLIS

Wiceprzewodnicząca

Debata została zamknięta.

17. Tura pytań (pytania do Komisji)

Parlament rozpatrzył pytania do przedłożenia Komisji (B6-0001/2008).

Głos zabrała Avril Doyle w sprawie organizacji tury pytań.
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Część pierwsza

Pytanie 31 (Mairead McGuinness): Ochrona konsumentów przed podrabianymi lekami lub lekami niskiej
jakości.

Günter Verheugen (Wiceprzewodniczący Komisji) udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełnia-
jące, które skierowali Mairead McGuinness, Danutė Budreikaitė i Josu Ortuondo Larrea.

Pytanie 32 (Chris Davies): Emisje dwutlenku węgla.

Stavros Dimas (członek Komisji) udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skie-
rowali Chris Davies, Paul Rübig i Karin Scheele.

Pytanie 33 (Claude Moraes): Ochrona konsumentów przed spamem, oprogramowaniem szpiegującym
i złośliwym.

Günter Verheugen udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Claude
Moraes, Georgios Papastamkos i Avril Doyle.

Część druga

Pytanie 34 (Giovanna Corda): Kontrola przywozu niebezpiecznych produktów konsumpcyjnych.

Meglena Kuneva (członkini Komisji) udzieliła odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które
skierowali Giovanna Corda, Reinhard Rack i Colm Burke.

Pytanie 35 (Manolis Mavrommatis): Przesadne wzrosty cen w sklepach spożywczych.

Meglena Kuneva udzieliła odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Manolis
Mavrommatis, Mairead McGuinness i Danutė Budreikaitė.

Pytanie 41 (Marian Harkin): Przegląd jednolitego rynku.

Charlie McCreevy (członek Komisji) udzielił odpowiedzi na pytanie.

Głos zabrał Bernd Posselt.

Charlie McCreevy udzielił odpowiedzi na pytania uzupełniające, które skierowali Reinhard Rack, Marian
Harkin i Mairead McGuinness.

Pytanie 42 (Georgios Papastamkos): Rynek instrumentów finansowych.

Charlie McCreevy udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie uzupełniające, które skierował Georgios
Papastamkos.

Pytanie 43 (Colm Burke): Plany rozwoju regionalnego w Irlandii.

Charlie McCreevy udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Colm
Burke i Brian Crowley.

Pytanie 44 (Gay Mitchell): Irlandia — sektor ubezpieczeń zdrowotnych.

Charlie McCreevy udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie uzupełniające, które skierował Gay Mit-
chell.

Pytanie 36 (Jim Higgins): Sprzedaż biletów lotniczych przez Internet.

Meglena Kuneva udzieliła odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Jim Higgin
i Manolis Mavrommatis.

Głos zabrał Brian Crowley w sprawie organizacji tury pytań.

Odpowiedzi na pytania pozostawione bez odpowiedzi z braku czasu zostaną udzielone na piśmie (patrz
załącznik pełnego sprawozdania z obrad).

Tura pytań do Komisji została zamknięta.

(Posiedzenie zostało zawieszone o godz. 19.45 i wznowione o 21.00.)
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PRZEWODNICTWO: Luigi COCILOVO

Wiceprzewodniczący

18. Kształcenie dorosłych: Nigdy nie jest za późno na naukę (debata)

Wstępne sprawozdanie dotyczące kształcenia dorosłych: nigdy nie jest za późno na naukę [2007/2114(INI)]
— Komisja Kultury i Edukacji. Sprawozdawczyni: Doris Pack (A6-0502/2007)

Doris Pack przedstawiła sprawozdanie.

Głos zabrał Ján Figeľ (członek Komisji).

Głos zabrali: Jan Andersson (sprawozdawca komisji opiniodawczej EMPL), Věra Flasarová (sprawozdawczyni
komisji opiniodawczej FEMM), Pál Schmitt, w imieniu grupy PPE-DE, Maria Badia i Cutchet, w imieniu
grupy PSE, Jolanta Dičkutė, w imieniu grupy ALDE, Mikel Irujo Amezaga, w imieniu grupy Verts/ALE,
Thomas Wise, w imieniu grupy IND/DEM, Milan Gaľa, Gyula Hegyi, Ramona Nicole Mănescu, Kathy Sin-
nott, Tomáš Zatloukal, Marianne Mikko, Ljudmila Novak, Rolf Berend i Carlo Fatuzzo.

Na zasadzie „catch the eye” głos zabrali: Zuzana Roithová, Mihaela Popa, Zita Pleštinská, Roberta Alma
Anastase i Jerzy Buzek.

Głos zabrali: Ján Figeľ i Doris Pack.

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 4.4 protokołu z dnia 16.01.2008.

19. Działania przy zastosowaniu technik teledetekcji wprowadzonych w ramach
wspólnej polityki rolnej * (debata)

Sprawozdanie w sprawie wniosku dotyczącego rozporządzenia Rady dotyczącego działań, jakie Komisja
musi podjąć w latach 2008-2013 przy zastosowaniu technik teledetekcji wprowadzonych w ramach wspól-
nej polityki rolnej [COM(2007)0383 — C6-0273/2007 — 2007/0132(CNS)] — Komisja Rolnictwa
i Rozwoju Wsi.
Sprawozdawca: Friedrich-Wilhelm Graefe zu Baringdorf (A6-0508/2007)

Głos zabrała Mariann Fischer Boel (członkini Komisji).

Friedrich-Wilhelm Graefe zu Baringdorf przedstawił sprawozdanie.

Głos zabrała Esther Herranz García, w imieniu grupy PPE-DE.

PRZEWODNICTWO: Adam BIELAN

Wiceprzewodniczący

Głos zabrali: Lily Jacobs, w imieniu grupy PSE, Samuli Pohjamo, w imieniu grupy ALDE, i Bogdan Golik.

Na zasadzie „catch the eye” głos zabrali: Zbigniew Krzysztof Kuźmiuk i Paul Rübig.

Głos zabrał Jean-Claude Martinez, niezrzeszony.
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